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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

,,A kormány ismét cserbenhagyja az allergiában szenvedőket?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési
miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Hazánk egyike Európa parlagfűvel leginkább fertőzött országainak . A parlagfűvel fertőzött
területek nagysága már meghaladta a 4-5 hektárt .
Ma Magyarországon közvetvetlenül két és fél millióan szenvednek a parlagfűtől, és ez a szám
évről-évre nyolc-tíz százalékkal növekszik .
Eddig a Kormány még nem tudott eredményes eszközökkel fellépni, mindössze csak
ígéretekkel.
Ennél azért többre lenne szükség!

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Valóban ennyit ér az allergiában szenvedő betegek egészsége?
2. Miért nem támogatja a Kormány a parlagfű elleni védekezést olyan mértékben, mint

ahogy az elvárható lenne?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2006 . augusztus 15 .
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